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Protokół nr IV/2018 
z przebiegu sesji Rady Gminy Sieciechów 

z dnia 20-12-2018 

Ad. 1 Otwarcie sesji (godzina 9:00) 

Miejsce posiedzenia – Sala konferencyjna. 

Ustawowy skład rady gminy – 15 radnych. 

W sesji uczestniczyło – 15 radnych. 

Protokołowano – zgodnie z porządkiem obrad. 

Obradom sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Sieciechów Pan Stanisław 
Potyra, który przywitał radnych, sołtysów i wójta wraz z pracownikami Urzędu Gminy.  Na 
podstawie listy obecności stwierdził kworum i przystąpił do odczytania porządku obrad. 

Sprawdzenie obecności 

Nazwisko i imię Statut 
Agnieszka Kuś TAK 
Anna Kowalczyk TAK 
Barbara Czerska TAK 
Daniel Drachal TAK 
Henryk Aleksander Abramczyk TAK 
Jadwiga Piórkowska TAK 
Justyna Pachnia TAK 
Marek Chołuj TAK 
Mirosław Pułka TAK 
Mirosław Sylwester Szewc TAK 
Monika Agnieszka Krawczyk TAK 
Paweł Witosław TAK 
Piotr Jan Bieniarz TAK 
Ryszard Bogusław Kupis TAK 
Stanisław Potyra TAK 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
4. Sprawozdanie przewodniczących komisji stałych z prac komisji. 
5. Sprawozdanie Wójta Gminy Sieciechów  w okresie między sesjami. 
6. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 
7. Zatwierdzenie Budżetu Gminy Sieciechów na 2019 r. 

1) Przedstawienie projektu Uchwały Budżetowej wraz z uzasadnieniem, 
2) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
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3) Odczytanie opinii Komisji Budżetu i Gospodarki Gminy wraz z uzasadnieniem i 
wniosków radnych, 

4) Dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie, 
5) Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019 – 2024.   
6) Podjęcie  Uchwały Budżetowej  na rok 2019. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) Zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2018-2024 
2) Zmian w Budżecie Gminy Sieciechów na rok 2018. 
3) Uchwalenia Statutu Gminy Sieciechów. 
4) Ustalenia wysokości ekwiwalentu dla strażaków OSP biorących udział w działaniu 

ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym 
5) Ustalenia zryczałtowanej diety dla Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego 

Rady Gminy. 
6) Rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2019 rok. 
7) Przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Sieciechów i w miejscowości Fort Borek w Gminie Gniewoszów. 
8) Przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Sieciechów na 
2019 r. 

9) Zmiany uchwały nr XLVI/226/18 Rady Gminy Sieciechów z dnia 14 września 
2018 r. w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie Gminy Sieciechów” 

10) Zmiany uchwały nr XLVI/227/18 Rady Gminy Sieciechów z dnia 14 września 
2018 r. w sprawie szczegółowego sposobu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów od właścicieli nieruchomości i ich zagospodarowania w 
zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi 

11) Zmiany uchwały nr XLVI/228/18 Rady Gminy Sieciechów z dnia 14 września 
2018 r. w sprawie przyjęcia „Regulaminu Funkcjonowania Punktu Selektywnego 
Zbierania Odpadów Komunalnych” 

12) Ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania 
„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

13) Podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania zasiłku 
celowego na zakup żywności lub posiłków w ramach wieloletniego rządowego 
programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

14) Określenia zasad zwrotu wydatków poniesionych  na pomoc w formie posiłku albo 
świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych objętych 
wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania 
„posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

15)  Określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
oraz ustalenia stawki opłaty. 

Do porządku obrad Pan Marek Chołuj zgłosił wniosek o wykreślenie z porządku obrad w 
punkcie 8 podjęcie uchwał, podpunktu 5 ustalenia zryczałtowanej diety dla Przewodniczącego 
i Wiceprzewodniczącego Rady Gminy, uzasadniając swój wniosek, iż większość rady jest za 
pozostawieniem diety na dotychczasowym poziomie. Pan Radny Abramczyk poprosił aby w 
tej sprawie wypowiedział się Pan Przewodniczący. Głos zabrał Pan Stanisław Potyra, który 
stwierdził, że faktycznie w swojej wypowiedzi podczas pierwszej sesji zadeklarował chęć 
obniżenia swojej diety, jednak jeżeli decyzja rady jest inna, to nie będzie się sprzeciwiał, tym 
bardziej, że rola przewodniczącego wymaga dużo pracy.   Pan Przewodniczący przyjął 
wniosek Pana Chołuja  i zarządził jego przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, za 
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przyjęciem wniosku głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. 
Wniosek o wprowadzenie zmian do porządku obrad został przyjęty. Następnie Pan 
Przewodniczący zarządził przyjęcie porządku obrad po zmianach. W głosowaniu udział 
wzięło 15 radnych, za przyjęciem porządku obrad głosowało 15 radnych,   głosów 
przeciwnych i wstrzymujących nie było, porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

Za: 15 100% 
Przeciw: 0 0% 
Wstrzymuje się: 0 0% 
Brak głosu: 0  
 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 
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Wynik głosowania 

ZA: 15 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
 

Notatka: 

Pan Przewodniczący poinformował, że rada miała możliwość zapoznania się z treścią 
protokołu. Uwag do co do treści protokołu nie zgłoszono, więc  Pan Przewodniczący 
zarządził  jego przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, za przyjęciem protokołu 
głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. Protokół z sesji III 
został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 4 Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych z prac Komisji 

Notatka: 

Swoje sprawozdanie przedstawili: 
− Pan Przewodniczący komisji Ogólnospołecznej Henryk Abramczyk, który poinformował, 

ze posiedzenie komisji odbyło się w dniu 17.12.2018. Tematem sesji było omówienie 
projektu Budżetu Gminy na 2019 r. oraz projektów uchwał na sesję. Komisja nie wnosi 
żadnych zmian. 

− Pan Przewodniczący komisji Rewizyjnej Piotr Bieniarz, poinformował, że komisja 
odbyła swoje posiedzenie w dniu 17.12.2018 r. o godz. 13.00. Komisja omawiała projekt 
budżetu na 2019 r. gdzie komisja nie proponuje żadnych zmian. Jeżeli chodzi o uchwały 
na sesje, to komisja proponuje obniżyć stawkę na śmieci na 10 zł. Wnioski do budżetu 
komisja proponuje zdjąć 100 000 z przeniesienia przedszkola i przeznaczyć na drogę w 
Zajezierzu i Słowikach. 

− Pan Przewodniczący komisji Budżetu i Gospodarki Gminy Marek Chołuj, który 
poinformował, że komisja odbyła swoje posiedzenie dnia 18.12.2018 r. Komisja 
zaproponowała zmiany w budżecie na 2019 r., gdzie proponuje zmniejszyć kwotę 
200 000 zł przeznaczone na adaptacją przedszkola w Sieciechowie na 100 000 zł, 
natomiast 80 000 zł przeznaczyć na przebudowę drogi ul. Piłsudskiego w Zajezierzu, 
oraz 20 000 zł na dokończenie drogi w Słowikach Nowych. Do projektów uchwał 
komisja nie wniosła żadnych wniosków. 

Ad. 5 Sprawozdanie Wójta Gminy Sieciechów  w okresie między sesjami 

Notatka: 

Głos zabrał Pan Wójt Arkadiusz Guba, który w punktach omówił sprawozdanie z pracy w 
okresie między sesjami: 

− Spotkanie z przewoźnikiem w sprawie przedłużenia linii transportu publicznego do 
Dęblina. 

− Spotkanie w sprawie przewozów publicznych z Panią Burmistrz Dęblina. 
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− Podpisanie umowy w sprawie przekazania działki pod przepompownię ścieków w 
miejscowości Zbyczyn. 

− Rozliczenie i przekazanie samochodu strażackiego dla OSP Sieciechów. 
− Zakończenie i rozliczenie kanalizacji w Sieciechowie. 
− Organizacja II Gminnej Wigilii w Sieciechowie dla mieszkańców gminy. 
− Kontrola z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska. 
− Wydawanie paczek żywnościowych dla najbiedniejszych mieszkańców. 
− Udział w spotkaniach opłatkowych w podległych jednostkach organizacyjnych. 

Ad. 6 Interpelacje, zapytania i wnioski radnych 

Notatka: 

W tym punkcie głos zabrał Pan Henryk Abramczyk, który złożył dwa wnioski: 

−  o wykonanie kosztorysu na przebudowę szkoły na potrzeby przedszkola, 
− o niezwłoczne zaplanowanie spotkania z prezesem Firmy ELTERMED w związku ze 

złym traktowaniem i nienależytą obsługą pacjentów w Ośrodku Zdrowia w 
Sieciechowie. 

− O wystosowanie pisma do GDDKiA aby usprawniła odwodnienie drogi, ponieważ jest 
zalewana działka Pana Ciesielskiego. 

− Pan Marek Chołuj ponawia wniosek o wystosowanie pisma do zarządu Dróg 
Wojewódzkich o postawienie lustra przy wyjeździe z tunelu na ulicę Piłsudskiego. 

− Pani Agnieszka Kuś wnioskuje o  postawienie dwóch lamp przy drodze krajowej nr 48 
w Słowikach Folwark. 

− Pani Anna Kowalczyk prosi o posypanie dróg gminnych. 
Głos zabrał Pan Dyrektor Sławomir Kowalczyk, który zaapelował do rady o podjęcie 
rozsądnych decyzji i nie zabieranie środków przeznaczonych na przeniesienie przedszkola do 
szkoły. Jak wiadomo reforma oświaty spowodowała, że uczniów w szkole jest coraz mniej i 
zostaną w szkole nie wykorzystane sale lekcyjne, oprócz tego kuchnia jest bardzo uciążliwa, 
bo posiłki pracownicy przenoszą po schodach. Ponadto  dochodzą dodatkowe koszty 
ogrzewania. W sumie około 60 000 zł. rocznie. Głos zabrał Pan Mirosław Pułka, który uważa, 
że rada nie mając konkretnego zakresu prac i konkretnego kosztorysu  nie może podjąć 
decyzji w tej sprawie. Głos zabrał Pan radny Abramczyk, który poinformował, że po 
przeniesieniu przedszkola do szkoły budynek można wykorzystać na inne cele. Przeniesienie 
przedszkola na pewno zmniejszy koszty. Głos za brał Pan przewodniczący, że przeniesienie 
przedszkola z pewnością będzie wygodniejsze, bo nie trzeba będzie przechodzić po schodach 
i znosić posiłków z kuchni. Głos zabrała Pani Agnieszka Kuś, która jest za szkołami i popiera 
inicjatywę, ale rada nie ma żadnego wyjaśnienia, co będzie za te 200 000 zł robione, b o rada 
nie może decydować nie wiedząc za czym głosuje konkretnie. Wypowiedź poparła Pani radna 
Justyna Pachnia, która również uważa, że rada powinna konkretnie wiedzieć, co będzie w tej 
szkole robione. Głos zabrał Pan Dyrektor, który poinformował, że należy przedszkole 
oddzielić od szkoły i zrobić osobne wejście. Głos zabrał Pan Mirosław Szewc, który zapytał, 
czy proponowane zmiany są do zrobienia i nie zrujnują budżetu. Głos zabrała Pani skarbnik, 
która poinformowała, że to rada decyduje jak ten budżet będzie wyglądał. Proponuje przyjąć 
budżet w wersji proponowanej, a po nowym roku będzie można uruchomić wolne środki, 
które będzie można przeznaczyć na brakujące inwestycje. Ponadto Pani Skarbnik stwierdziła, 
że Pan dyrektor Kowalczyk jako jedyny dba o oszczędności w szkołach. Głos zabrała Pani 
Agnieszka, Kuś, która stwierdziła, że każdy z dyrektorów dba o swoją szkołę i wypowiedź, że 
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tylko dyrektor w Sieciechowie dba o szkołę jest niestosowna. Głos zabrał Pan Marek Chołuj, 
który zapytał która szkoła generuje największe koszty, bo jego zdaniem jest to Sieciechów. 
Głos zabrał pan dyrektor Kowalczyk, który poinformował, że koszty te są związane z 
zatrudnieniem nauczycieli w Sieciechowie, którzy uczą dzieci zarówno w szkole w Słowikach 
i w Zajezierzu. Głos zabrał Pan wójt, który poprosił o nie rozdrabnianie budżetu i przyjęcie go 
bez zmian. Zaproponował, aby przejść do budżetu, a nie omawiać problemu szkół. Ten 
problem będzie omawiany na innej sesji.  publicznych 

Ad. 7.1 Przedstawienie projektu Uchwały Budżetowej wraz z 
uzasadnieniem. 

Notatka: 

Projekt  budżetu Przedstawiła Pani Skarbnik Halina Wrona. Głos zabrał pan Ryszard Kupis, 
który stwierdził, że budżet nie uwzględnia w ogóle miejscowości Słowiki. Co prawda w 
dziale inwestycje jest zaplanowana kwota około 40 000 zł, a jest to w całości fundusz sołecki. 
Pan radny nie chciałby rujnować tego budżetu, ale na przyszłość dla ¼  mieszkańców gminy 
powinny się znaleźć większe środki. Jak się ma milion złotych w Sieciechowie do 40 000 zł 
dla Słowik. Należy pomyśleć również i o Słowikach. Głos zabrał Pan Mirosław Pułka, który 
poinformował, że Słowiki miały mieć zaplanowane w budżecie po 20 000 zł. niestety środki 
te nie zostały zaplanowane. Całą tamtą kadencję padały słowa, że tyle się dokłada do szkoły 
w Słowikach, więc radny nie upominał się o żadne środki, bo skoro tyle się dokłada do szkół. 
Głos zabrał Pan wójt, który uważa, że ubolewa nad trym , że Słowiki nie mają żadnych 
zaplanowanych inwestycji, ale budżet nie jest z gumy i się nie rozciągnie. Należy tak 
planować inwestycje, aby każda z miejscowości miała jakieś inwestycje. Pan Wójt nie 
wyobraża sobie żadnej z miejscowości bez szkoły, która jest ośrodkiem kulturalnym, w której 
tętni życie, bo to jedyny obiekt kulturalny w  poszczególnych miejscowościach w gminie. 
Gmina złożyła 3 wnioski na drogi w Mozolicach, Występie i Głuścu. Aby zaplanować 
inwestycje w Słowikach, to należy  z czegoś zrezygnować. Głos zabrał Pan Abramczyk, który 
zaproponował, aby poszczególne Komisja zaplanowały, co chcą w roku kalendarzowym robić 
i konsekwentnie to realizować.  

Ad. 7.2 Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Notatka: 

Opinię RIO nr Ra.507.2018 z dnia 12 grudnia 2018 r. w sprawie  projektu Budżetu na 2019 r. 
oraz opinię RIO nr Ra.508.2018  z dnia 12 grudnia 2018 r. w sprawie projektu Wieloletniej 
Prognozy Finansowej na lata 2019-2024. Odczytała Pani Skarbnik Halina Wrona 

Ad. 7.3 Odczytanie Opinii Komisji Budżetu i Gospodarki Gminy. 

Notatka: 

Opinię Komisji Budżetu i Gospodarki Gminy wraz z uzasadnieniem i wnioski radnych 
odczytał Przewodniczący komisji Budżetu i Gospodarki Gminy Pan Marek Chołuj., gdzie 
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proponuje dokonać zmian, czyli dokonać zwiększenia o 80 000 zł na ul. Piłsudskiego oraz 
zaplanować inwestycję budowa drogi gminnej w Słowikach Nowych.  

Ad. 7.4 Dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie. 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk PRZECIW 
Barbara Czerska PRZECIW 
Daniel Drachal PRZECIW 
Henryk Aleksander Abramczyk PRZECIW 
Jadwiga Piórkowska PRZECIW 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk PRZECIW 
Paweł Witosław PRZECIW 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 
 

Wynik głosowania 

ZA: 8 53% 
PRZECIW: 7 47% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
 

Notatka: 

Pan Henryk Abramczyk proponuje nic nie zmieniać. Głos ponownie zabrał Pan Marek 
Chołuj, który jednak uważa aby wprowadzić zmiany. Głos zabrała Pani skarbnik, która 
poinformowała, że dokładną kwotę wolnych środków po nowym roku, a teraz prosi o nie 
rozdrabnianie budżetu. Jeżeli chodzi o kanalizację w Słowikach, to jest już projekt na 
Mozolice, a dalej Słowiki, wiec należy inwestować w kanalizację, aby zmniejszyć koszty, ale 
należy to robić etapami. Pan Chołuj poprosił Pana Hołdę o wyjaśnienie inwestycji drogi ul. 
Piłsudskiego. Glos zabrał pan Hołda, który poinformował, ze dokumentacja projektowa musi 
spełniać określone wytyczne, czyli oświetlenie, odwodnienie, pełna szerokość drogi, przejścia 
dla pieszych. Ogólny koszt drogi to około 1,5 miliona zł.  Pan Przewodniczący zarządził 
przegłosowanie budżetu ze zgłoszonymi poprawkami. W głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za przyjęciem wniosku głosowało 8 radnych, przeciw głosowało 7 radnych, głosów 
wstrzymujących nie było. 
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Ad. 7.5 Podjęcie uchwały nr IV/10/18 w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2019 – 2024.   

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska PRZECIW 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk WSTRZYMUJE SIĘ 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 
 

Wynik głosowania 

ZA: 13 86.67% 
PRZECIW: 1 6.67% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 1 6.67% 
BRAK GŁOSU: 0  
 

Notatka: 

Uchwałę nr IV/10/18 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019 – 2024 
odczytała Pan Przewodniczący Stanisław Potyra i zarządził jej przyjęcie. W głosowaniu 
udział wzięło 15 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przeciw głosował 1 
radny, 1 radny wstrzymał się od głosu. Uchwała nr IV/10/19 została przyjęta. 

Ad. 7.6 Podjęcie uchwały nr IV/11/18 w sprawie uchwalenia Budżetu 
Gminy Sieciechów na 2019 rok. 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska PRZECIW 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk PRZECIW 
Jadwiga Piórkowska PRZECIW 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 



9 
 

Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk WSTRZYMUJE SIĘ 
Paweł Witosław WSTRZYMUJE SIĘ 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 
 

Wynik głosowania 

ZA: 10 67% 
PRZECIW: 2 13% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 3 20% 
BRAK GŁOSU: 0  
 

Notatka: 

Do uchwały budżetowej Pani Skarbnik wyjaśniła zamiany, które uwzględniają zwiększenie 
środków w dziale gospodarka komunalna chodzi tu o zwiększenie środków na opłatę za 
wywóz śmieci, następnie Pan Przewodniczący odczytał treść uchwały nr IV/11/18 w sprawie 
uchwały Budżetowej na rok 2019 i zarządził jej przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 10 radnych, przeciw 2 radnych, 3 radnych 
wstrzymało się od głosu. Uchwała została przyjęta. W tym miejscu Pan Przewodniczący 
zarządził przerwę w obradach. Po przerwie obrady wznowiono. 

Ad. 8.1 Podjęcie uchwały nr IV/12/18 w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej na lata 2018-2024 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 
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Wynik głosowania 

ZA: 15 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
 

Notatka: 

Głos zabrała wiceprzewodnicząca Monika Krawczyk, która przeprowadziła przyjęcie uchwały  nr 
IV/12/18 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2018-2024 i zarządziła 
jej przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 15 
radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. Uchwała  nr IV/12/18 została przyjęta 
jednogłośnie. 

Ad. 8.2 Przyjęcie uchwały nr IV/13/18  w sprawie zmian w Budżecie Gminy 
Sieciechów na rok 2018 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 15 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
 

Notatka: 

Pani Monika Krawczyk odczytała treść uchwały nr IV/13/18  w sprawie zmian w Budżecie 
Gminy Sieciechów na rok 2018 i zarządziła jej przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za przyjęciem uchwały głosowałon15 radnych, głosów przeciwnych i 
wstrzymujących nie było. Uchwała  nr IV/13/18 została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad. 8.3 Podjęcie uchwały nr IV/14/18 w sprawie uchwalenia Statutu Gminy 
Sieciechów 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 15 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
 

Notatka: 

Głos zabrał Pan Przewodniczący Stanisław Potyra, który poinformował, że Statut Gminy 
przyjęty przez radę poprzedniej kadencji został uchylony przez nadzór wojewody. Po 
uwzględnieniu uwag zawartych w rozstrzygnięciu nadzorczym statut został poprawiony. 
Obecna rada dyskutowała nad statutem w komisjach. Poprawki do statutu zgłosił Pan Henryk 
Abramczyk. Pan Przewodniczący odczytał poprawki zgłoszone przez Pana radnego. Jednak 
po konsultacjach z Panem mecenasem dwie poprawki są powieleniem zapisów ustawowych i 
według pana mecenasa nie powinny być zamieszczone w statucie, natomiast zapis dotyczący  
§ 28 w ustępie 2. dodać podpunkt „8)  informację o sposobie załatwienia wniosków 
złożonych podczas poprzedniej sesji”, następnie zmienić kolejność podpunktu 8 na 9, 9 na 10, 
10 na 11 i 11 na 12. Głos zabrał Pan Abramczyk, który uważa, ze bez tych poprawek statut 
jest nieczytelny. Głos zabrała Pani Mirosława Pachocka, która poinformowała, że rada 
uchwalając statut  nie może powielać zapisów ustawowych, bo jest to niezgodne z prawem, a 
więc skoro poprawki powielają zapisy ustawowe nie mogą być uwzględnione. Pan 
Przewodniczący przystąpił do przyjęcia zgłoszonej poprawki i zarządził głosowanie. W 
głosowaniu udział wzięło 15 radnych, za przyjęciem zmian głosowało 15 radnych, głosów 
przeciwnych i wstrzymujących nie było. Poprawki do statutu zostały przyjęte jednogłośnie. 
Ze względu na bardzo obszerny zapis uchwały Pan Przewodniczący odczytał nagłówek 
uchwały nr IV/14/18 w sprawie przyjęcia Statutu Gminy Sieciechów i zarządził jej przyjęcie. 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, 
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głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. Uchwała nr IV/14/18 została przyjęta 
jednogłośnie. 

Ad. 8.4 Przyjęcie uchwały nr IV/15/18 w sprawie ustalenia wysokości 
ekwiwalentu dla strażaków OSP biorących udział w działaniu ratowniczym 
lub szkoleniu pożarniczym 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 
 

Wynik głosowania 

ZA: 15 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
 

Notatka: 

Treść uchwały nr IV/15/18 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu dla strażaków OSP 
biorących udział w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym odczytała Pani 
Wiceprzewodnicząca Monika Krawczyk i zarządziła jej przyjęcie. W głosowaniu udział 
wzięło 15 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i 
wstrzymujących nie było. Uchwała nr IV/15/18 została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad. 8.5  Podjęcie uchwały nr IV/16/19 w sprawie rocznego programu 
współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2019 rok. 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 
 

Wynik głosowania 

ZA: 15 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
 

Notatka: 

Treść uchwały nr IV/16/18 w sprawie rocznego programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 
2019 rok odczytała Pani Monika Krawczyk. Uwag do uchwały nie zgłoszono, więc Pani 
Wiceprzewodnicząca i zarządziła jej przyjęcie.  W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Za 
przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. 
Uchwała nr IV/16/18 została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 8.6 Podjęcie uchwały  nr IV/17/19 w sprawie w sprawie przyjęcia 
regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 
Sieciechów i w miejscowości Fort Borek w Gminie Gniewoszów 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
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Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 15 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
 

Notatka: 

Treść uchwały nr IV/17/18 w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Sieciechów i w miejscowości Fort Borek w Gminie 
Gniewoszów odczytała Pani Monika Krawczyk. Głos zabrał Pan Henryk Abramczyk, który 
zwrócił uwagę, że w regulaminie nie jest uregulowana kwestia podłączenia kilku odbiorców 
do jednej studzienki, co może powodować problemy w przyszłości, bo nie będzie wiadomo 
kogo obciążyć za odblokowanie studzienki. Głos zabrał Pan Przewodniczący, który 
stwierdził, że projekt był robiony dużo wcześniej i nikt nie pomyślał wtedy, że mogą być w 
związku z tym jakieś problemy. Głos zabrał Pan Wójt, który stwierdził, że mieszkańcy gminy 
są na tyle rozsądni, że nie będzie w związku z tym żadnych problemów. Następnie  Pani 
Wiceprzewodnicząca zarządziła  przyjęcie uchwały. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie 
było. Uchwała nr IV/17/18 została przyjęta jednogłośnie.34 

Ad. 8.7 Podjęcie uchwały nr IV/18/19 w sprawie przyjęcia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych i 
Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Sieciechów na 2019 r. 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
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Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 15 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
 

Notatka: 

Treść uchwały nr IV/18/18 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiazywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy 
Sieciechów na 2019 r. odczytała Pani Monika Krawczyk. Uwagę do uchwały zgłosił Pan 
Henryk Abramczyk, który uważa, że program jest bardzo szczytny, ale zaapelował do 
dyrektorów szkół, aby młodzież mogła korzystać z sal gimnastycznych w Zajezierzu i 
Sieciechowie. Głos zabrała Pani Monika Krawczyk, która poparł inicjatywę Pana 
Abramczyka i zaproponowała, aby zaprosić na następną sesję dyrektorów szkół i omówić z 
nimi ten temat. Następnie Pani Monika Krawczyk zarządziła przyjęcie uchwały. W 
głosowaniu udział wzięło 15 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów 
przeciwnych i wstrzymujących nie było. Uchwała nr IV/18/18 została przyjęta jednogłośnie. 
Uwag do uchwały nie zgłoszono, więc Pani Wiceprzewodnicząca i zarządziła jej przyjęcie.  
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, 
głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. Uchwała nr IV/18/18 została przyjęta 
jednogłośnie. 

Ad. 8.8  Podjęcie uchwały nr IV/19/19 w sprawie zmiany uchwały nr 
XLVI/226/18 Rady Gminy Sieciechów z dnia 14 września 2018 r. w sprawie 
uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
Gminy Sieciechów”. 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
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Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 15 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
 

Notatka: 

Treść uchwały nr IV/19/18 w sprawie zmiany uchwały nr XLVI/226/18 Rady Gminy 
Sieciechów z dnia 14 września 2018 r. w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie Gminy Sieciechów” odczytała Pani Monika Krawczyk. Głos 
zabrał Pan Przewodniczący Stanisław Potyra, który poinformował radnych, że uchwala ta, 
oraz dwie kolejne zostały pozytywnie zaopiniowane przez Powiatową Stację Sanitarno-
Epidemiologiczną. Uwag do uchwały nie zgłoszono, więc Pani Wiceprzewodnicząca 
zarządziła jej przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, za przyjęciem uchwały 
głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. Uchwała nr IV/19/18 
została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 8.9  Podjęcie uchwały nr IV/20/19 zmiany uchwały nr XLVI/227/18 
Rady Gminy Sieciechów z dnia 14 września 2018 r. w sprawie 
szczegółowego sposobu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
od właścicieli nieruchomości i ich zagospodarowania w zamian za uiszczoną 
przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
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Stanisław Potyra ZA 
 

Wynik głosowania 

ZA: 15 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
 

Notatka: 

Treść uchwały nr IV/20/18 w sprawie  zmiany uchwały nr XLVI/227/18 Rady Gminy 
Sieciechów z dnia 14 września 2018 r. w sprawie szczegółowego sposobu świadczenia usług 
w zakresie odbierania odpadów od właścicieli nieruchomości i ich zagospodarowania w 
zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi odczytała Pani Monika Krawczyk. Do treści uchwały uwag nie zgłoszono, więc 
Pani Wiceprzewodnicząca zarządziła jej przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, 
za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie 
było. Uchwała nr IV/20/18 została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 8.10 Podjęcie uchwały nr IV/21/19 w sprawie zmiany uchwały nr 
XLVI/228/18 Rady Gminy Sieciechów z dnia 14 września 2018 r. w sprawie 
przyj ęcia „Regulaminu Funkcjonowania Punktu Selektywnego Zbierania 
Odpadów Komunalnych”. 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 
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Wynik głosowania 

ZA: 15 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
 

Notatka: 

Treść uchwały nr IV/21/18 w sprawie  zmiany uchwały nr XLVI/228/18 Rady Gminy 
Sieciechów z dnia 14 września 2018 r. w sprawie przyjęcia „Regulaminu Funkcjonowania 
Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych” odczytała Pani Monika Krawczyk. 
Uwag do uchwały nie zgłoszono, więc Pani Wiceprzewodnicząca zarządziła jej przyjęcie. W 
głosowaniu udział wzięło 15 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów 
przeciwnych i wstrzymujących nie było. Uchwała nr IV/21/18 została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 8.11 Podjęcie uchwały nr IV/22/19 w sprawie ustanowienia 
wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w 
szkole i w domu” na lata 2019-2023 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 
 

Wynik głosowania 

ZA: 15 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
 

Notatka: 
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Treść uchwały nr IV/22/18 odczytała Pani Monika Krawczyk. Do uchwały uwag nie 
zgłoszono, więc Pani Wiceprzewodnicząca zarządziła jej przyjęcie. W głosowaniu udział 
wzięło 15 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i 
wstrzymujących nie było. Uchwała nr IV/22/18 została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 8.12 Podjęcie uchwały nr IV/23/19 w sprawie podwyższenia kryterium 
dochodowego uprawniającego do przyznania zasiłku celowego na zakup 
żywności lub posiłków w ramach wieloletniego rządowego programu 
„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 
 

Wynik głosowania 

ZA: 15 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
 

Notatka: 

Treść uchwały nr IV/23/18 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 
do przyznania zasiłku celowego na zakup żywności lub posiłków w ramach wieloletniego 
rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 odczytała Pani Monka 
Krawczyk. Do uchwały uwag nie zgłoszono, więc Pani Wiceprzewodnicząca zarządziła jej 
przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 15 
radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. Uchwała nr IV/23/18 została 
przyjęta jednogłośnie. 
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Ad. 8.13 Podjęcie uchwały nr IV/24/19 w sprawie określenia zasad zwrotu 
wydatków poniesionych  na pomoc w formie posiłku albo świadczenia 
rzeczowego w postaci produktów żywnościowych objętych wieloletnim 
programem wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania „posiłek 
w szkole i w domu” na lata 2019-2023 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 
 

Wynik głosowania 

ZA: 15 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
 

Notatka: 

Treść uchwały nr IV/24/18 w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków poniesionych  na 
pomoc w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych 
objętych wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania 
„posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 odczytała Pani Monika Krawczyk. Uwag do 
uchwały nie zgłoszono, więc Pani Wiceprzewodnicząca zarządziła jej przyjęcie. W 
głosowaniu udział wzięło 15 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów 
przeciwnych i wstrzymujących nie było. Uchwała nr IV/24/18 została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad. 8.14 Podjęcie uchwały nr IV/25/19 w sprawie określenia metody 
ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 
stawki opłaty. 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 
 

Wynik głosowania 

ZA: 14 93% 
PRZECIW: 1 7% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
 

Notatka: 

Pan Przewodniczący przystąpił do odczytania uchwały nr IV/25/18 w sprawie określenia 
metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki 
opłaty w wersji proponowanej w projekcie i zarządził dyskusję nad uchwałą. Głos zabrała Pan 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Bieniarz, który nadmienił, że w poprzedniej 
kadencji rada nic w tym temacie nie zrobiła. Komisja proponuje częstsze odbieranie śmieci 
niesegregowanych. Ponadto Komisja uważa, że stawka 12 zł i 24 zł jest za wysoka i 
proponuje stawki 10 zł za śmieci segregowane od osoby i 24 zł za śmieci niesegregowane od 
osoby. Następnie głos zabrał przewodniczący Komisji Ogólnospołecznej Pan Henryk 
Abramczyk i poinformował, że Komisja Ogólnospołeczna jest za przyjęciem stawki 10 zł od 
osoby za śmieci segregowane i 24 zł od osoby za śmieci niesegregowane od osoby. Głos 
zabrał Pan Marek Chołuj – Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Gminy i 
poinformował, że komisja nie miała żadnych uwag do projektu uchwały, ale jeżeli większość 
rady jest za przyjęciem niższej stawki czyli 10 zł. i 24 zł to komisja również się do tego 
przychyli. Głos zabrała Pan Wójt, który poinformował, że do ogłoszonego przetargu na 
wywóz śmieci przystąpiła tylko jedna firma. Zaproponowana cena w przeliczeniu na jednego 
mieszkańca powinna wynosić 13 zł. Taka stawka wynika z kalkulacji kosztów. To, że jedna 
firma przystąpiła do przetargu, to nie wina gminy. Jedyne wyjście to wystosować apel do 
wyższych władz. Głos zabrał Pan Mirosław Szewc, który stwierdził, że cena zawsze będzie 
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wysoka, bo pomimo, ze mieszkańcy segregują, to firma i tak wszystko zbiera razem. Głos 
zabrała Pan Wójt Arkadiusz Guba, który poinformował, że umowa z firmą wywozową jest tak 
skonstruowana, że firma powinna osiągnąć odpowiedni poziom recyclingu, jeżeli natomiast 
tego poziomu nie osiągnie, to karę nałożoną przez WIOŚ na Gminę  zobowiązuje się spłacić 
firma wywozowa. Głos zabrała Pani Małgorzata Wrona, która przybliżyła radnym wymagane 
poziomy recyclingu, jakie gmina powinna osiągnąć. Obecnie po przetargu system zbierania 
odpadów jest tak ustalony, aby nie doszło do zmieszania odpadów, które już mieszkańcy 
posegregowali. W nowym harmonogramie zbierania odpadów w każdy wtorek miesiąca 
będzie zbierany inny rodzaj odpadu. Drugim czynnikiem, który powoduje, ze odpady są tak 
drogie, to fakt, że mieszkańcy źle rozumieją znaczenie odpadów niesegregowanych, po prostu 
źle segregują odpady. Odpadów niesegregowanych jest znacznie więcej niż segregowanych i 
to powoduje, że cena za śmieci jest taka wysoka. Dodała jeszcze, że po przetargu koszt 
miesięczny minimalnego wywozu odpadów wyniósł 37 800 zł. Gdybyśmy chcieli zwiększyć 
częstotliwość wywozu, to cena automatycznie wzrośnie. Po zakończeniu dyskusji Pan 
przewodniczący zarządził przegłosowanie  pierwszej propozycji, czyli stawki 10 zł za śmieci 
segregowane od osoby i 24 zł za śmieci niesegregowane od osoby. W głosowaniu udział 
wzięło 15 radnych, za przyjęciem proponowanych stawek głosowało 15 radnych, głosów 
przeciwnych i wstrzymujących nie było. Rada przyjęła stawki proponowane przez Komisję 
Rewizyjną i Ogólnospołeczną, czyli 10 zł i 24 zł. Następnie Pan przewodniczący przystąpił 
do przyjęcia uchwały z przyjętymi stawkami. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, za 
przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw głosował 1 radny, głosów 
wstrzymujących nie było. Uchwała nr IV/25/19 została przyjęta. 

Ad. 9 Sprawy różne 

Notatka: 

Głos zabrał Pan Przewodniczący Stanisław Potyra, który poinformował, radnych o 
nieprawidłowościach w oświadczeniach majątkowych radnych. Zaapelował o bardziej 
uważne i dokładne wypełnianie oświadczeń majątkowych, aby nie było uwag. Przekazał 
również życzenia świąteczne od Dyrektora ZPO w Sieciechowie Sławomira Kowalczyka, 
który zaprasza radę na jasełka. Przekazał życzenia od Starosty Powiatu Kozienickiego, Firmy 
medycznej ELTERMED, oraz posła na Sejm Wojciecha Skórkiewicza.  Następnie złożył 
życzenia świąteczne dla radnych i sołtysów. Głos zabrał Pan Henryk Abramczyk, który 
zgłosił wniosek formalny, aby wystosować pismo do firmy ELTERMED z prośbą o 
spotkanie, bo mieszkańcy skarżą się na złe traktowanie pacjentów przez lekarzy. Należy się 
tym problemem zająć jak najszybciej. 

Ad. 10 Zamknięcie sesji 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Pan Przewodniczący zarządził zamknięcie IV sesji. 
Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała: Mirosława Pachocka 

Przewodniczący Rady Gminy 

Stanisław Potyra 


